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11 國參展 (法國、德國、美
國、盧森堡、英國、澳洲、日本、
新加玻、香港、馬來西亞、中國)

100 參展商

300 攤位

150+ 場「一對一」商機媒合

創造現場商機  NT$ 15億+
(2020-2023 共創造現場商機 NT$ 21.76+ 億）

展會滿意度 94%
主辦單位滿意度 98%

22,000+  參觀人數 10 場論壇 / 54 場次發表 107 則媒體露出

展會效益



展區平面圖
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法、德、美、盧森堡、英、澳、日、星、馬、中、港、海地

國際化交流



展會剪影
開幕典禮

大會晚宴



展會剪影

論壇

展覽

商機媒合



展覽分類 參展家數比例

機構與組織 23.81%

能源 23.81%

資源循環 8.33%

永續城市 27.38%

污染防治 10.71%

水資源 5.95%
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參展商分析



商機媒合會
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場「一對一」媒合會，現場共創商機 NT$ 15+
億150+

家需求方 家供給方

• 台電

• 中鋼

• 日月光

• 台塑

• 台聚

• 康寧

• 群創

(*供給方為TASS2023參展商或贊助商)

• 南茂

• 大亞電線電纜

• 永光

• 日成

• 日商極貿

• 安葆

• 國際貿易
能源 永續城市 資源循環 污染防治 水處理

供給方提供之服務

供
給
方
家
數

4714



論壇議程



新聞露出
包括網路新聞、實體報紙、電視新聞、以及海外報紙等媒體曝光共107則。



The thoughts, ideas, suggestions and advertising material presented in this concept are subject to the applicable copyright
laws and are the intellectual property of Intercon Convention Management Co. Ltd.. Implementation of ideas and / or
ideas relating to this concept requires the previous contractual consent of the holder of these rights. Reproduction of
these concepts, either in whole or in part, as well as any transfer of these concepts to third parties is not allowed,
insofar as it is not necessary for reaching a decision in the scope of this presentation. The recipient of this concept is
liable for any damages resulting form the unauthorized use of this concept or the transfer of this concept. Through his
acceptance, the recipient of this concept confirms that he will treat the ideas and suggestions mentioned therein as
confidential.

著作權歸屬茵康國際會議顧問股份有限公司，任何未經授權之轉述、引用、重製等之侵權行為，必追究其法律責任。

Intercon Convention Management Co. Ltd.
Rm. 410, No. 333, Keelung Rd Sec. 1. Taipei 110 Taiwan
www.intercon.com.tw
茵康國際會議顧問股份有限公司  台北市信義區基隆路1段333號4樓410室  
Tel : (02) 2723 2213 Fax : (02) 2725 2758

安益集團/茵康國際(股)公司
Tel : (02)2723-2213 
Fax : (02)2725-2758
E-mail: tass@intercon.com.tw

服務聯繫
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